
Kłobuck, dnia 24 marca 2022 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 3/2022
3 Posiedzenie w dniu 24 marca 2022 
Obrady rozpoczęto 24 marca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 24.02.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 2/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 24.02.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłobucku za 
rok 2021.

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj-Stefańska przedstawiła w/w sprawozdanie.

Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał o problemy jednostki.

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj-Stefańska poinformowała, że nastąpił wzrost cen 
usług m.in. opłat za Domy Opieki Społecznej oraz pozostałych świadczeń. Zaznaczyła, że 
coraz więcej zadań jest scedowywanych na GOPS.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-
2023 za rok 2021.

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj-Stefańska przedstawiła w/w sprawozdanie.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

7. Sprawozdanie z realizacji Programu dla rodzin wielodzietnych Gmina Kłobuck dla 
rodziny-Karta Dużej Rodziny.



Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj-Stefańska przedstawiła w/w sprawozdanie.

Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał, o aktualizację list przedsiębiorców, udzielających 
ulg dla rodzin wielodzietnych.

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj-Stefańska poinformowała, że lista jest aktualizowana.

8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie Gminy Kłobuck za rok 2021.

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj-Stefańska w imieniu przewodniczącego Zespołu 
Interdyscyplinarnego, poprosiła o pisemne kierowanie ewentualnych zapytań, co do 
sprawozdania.

9. Ocena realizacji oferty wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży w Gminie Kłobuck.

Komisja zapoznała się z ofertą wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży w Gminie Kłobuck 
przedstawioną przez Dyrektor MOK oraz Dyrektora OSiR.

10. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał: ilu obywateli Ukrainy wystąpiło do tej pory o 
nadanie nr pesel? Ile dzieci z Ukrainy zostało zapisanych do szkół gminnych? Jaki jest termin 
realizacji hali OSiR?

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że nr pesel został nadany ok. 150 osobom z Ukrainy,
jest jeden wniosek dotyczący zapisania do szkoły dziecka z Ukrainy. W sprawie hali OSiR 
zaznaczył, iż jest wykonana dokumentacja, został złożony wniosek do Rządowego Funduszu 
Polski Ład. Gmina czeka na rozstrzygnięcie w sprawie.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

Przygotował(a): Magdalena KuczeraPrzygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


